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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ. Nr.40008023340 

Grostonas iela 6b, Rīga, LV-1013 
 

Padomes sēdes protokols Nr. 34 
 

Rīgā, Grostonas ielā 6b, Rīga, LV-1013 
2016. gada 7. septembrī, pulksten 10.00 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Igo 
Japiņš, Edgars Dupats, Normunds Noreiko un Dace Dimante. 
 
Uzaicināti: BMX menedžeris Artis Ozols, izpilddirektors Jānis Sniedze, preses sekretārs 
Toms Markss, šosejas izlases menedžeris Linards Veide, BMX izlases galvenais treneris 
Ivo Lakučs, šosejas izlases galvenais treneris Vitālijs Smirnovs.  
 
Padome sanākusi piecu locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga. 
Sēdi vada: Igo Japiņš 
Protokolē: Toms Markss 
 
Padomes sēdes vadītājs E. Dupats izsaka priekšlikumu izskatīt padomes 
sēdes darba kārtībā šādus jautājumus. 
1. Ziņojums par velotreka iekļaušanu Nacionālā stadiona “Daugava” projektā – 
E. Dupats. 
2. Diskusija par Latvijas riteņbraukšanas izlašu formu vienotā dizaina projektu 
variantiem – D. Dimante.  
3. LRF vēlēšanu nolikuma apspriešana. – D. Dimante. 
4. Finanšu ziņojums par 2016. gada sezonu – D. Dimante. 
5. Ziņojums par grāmatas “Riteņbraukšana trīs gadsimtos” prezentāciju – D. Dimante. 
6. Par LRF 2016. gada sezonas godināšanas pasākumu – D. Dimante.  
7. Ziņojums par Latvijas Olimpiskās komitejas tikšanos ar sporta federācijām – 
E. Dupats. 
8. Ziņojums par Latvijas šosejas riteņbraucēju startu Riodežaneiro Olimpiskajās spēlēs – 
V. Smirnovs. 
9. Ziņojums par Latvijas BMX sportistu startu Riodežaneiro Olimpiskajās spēlēs – 
I. Lakučs. 
10. Par Latvijas talantīgo BMX braucēju piedalīšanos UCI pasaules riteņbraukšanas 
centra testos – A. Ozols. 
11. Par sportistu izmaiņām Augsta sasnieguma sportistu sagatavošanas centrā Valmierā 
– M. Puķītis. 
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1. Ziņojums par velotreka iekļaušanu Nacionālā stadiona “Daugava” projektā 
– E. Dupats. 
E. Dupats informē, ka LRF vadība ir tikusies ar SIA “Kultūras un sporta centrs 
“Daugavas stadions”” vadību, lai pārrunātu treka riteņbraukšanas atrašanās vietu 
attīstības projektā un nepieciešamos tehniskos risinājumus. E. Dupats norāda, ka 
velotreka atrašanās vieta plānota riteņbraukšanas un vieglatlētikas halles pirmajā 
stāvā. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par velotreka tehniskajiem risinājumiem 
Nacionālā stadiona “Daugava” attīstības projektā. E. Dupats aicina padomes locekļus un 
uzaicinātos sekot līdzi notikumu virzībai un būt gataviem sniegt nepieciešamo tehnisko 
informāciju.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Olafam Lakučam, Dacei 
Dimantei, Igo Japiņam un Normundam Noreiko par, NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai E. Dupata ziņojumu.  
 
2. Diskusija par Latvijas riteņbraukšanas izlašu formu vienotā dizaina 
projektu variantiem – D. Dimante.  
D. Dimante iepazīstina ar sagatavotajiem Latvijas riteņbraukšanas izlašu formu dizaina 
projektu variantiem. E. Dupats izsaka priekšlikumu strādāt pie esošā formu dizaina 
varianta numur.., paredzot vietu riteņbraukšanas veidu izlašu sponsoru logo, atbilstoši 
UCI izstrādātajiem noteikumiem par logotipa lietošanu uz izlašu formas tērpiem.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Olafam Lakučam, Dacei 
Dimantei, Igo Japiņam un Normundam Noreiko par, NOLEMJ: 
2.1. Apstiprināt Latvijas riteņbraukšanas izlašu formu vienoto dizainu nr..  
2.2. Uzdot L. Veidem un A. Ozolam strādāt pie Latvijas riteņbraukšanas izlašu formu 
vienotā dizaina izstrādes, paredzot vietu izlašu sponsoru logo izveidošanai atbilstoši UCI 
notiekumiem par logotipu izmēriem uz izlašu formas tērpiem.  
2.2. Uzdot L. Veidem un A. Ozolam apzināt sporta apģērbu ražotājus par 
riteņbraukšanas izlašu veloformu izgatavošanu.   
 
3. LRF vēlēšanu nolikuma apspriešana. – D. Dimante. 
D. Dimante informē par novembrī gaidāmo LRF pārvēlēšanas biedru kopsapulci. 
D. Dimante aicina diskutēt par LRF prezidenta vēlēšanu nolikuma nepieciešamību. 
E. Dupats norāda, ka, ņemot vērā LRF statūtos ietvertos noteikumus, kas detalizēti 
regulē LRF prezidenta vēlēšanu kārtību, atsevišķs vēlēšanu nolikums nav nepieciešams. 
D. Dimante informē, ka līdz 2016. gada 10. oktobrim LRF biedriem ir jāpiesaka 
prezidenta kandidāts. E. Dupats norāda, ka izvirzītajam prezidenta kandidātam LRF būtu 
jāiesniedz rakstiska piekrišana savai kandidēšanai, apstiprinājumā norādot arī LRF 
padomes locekļu kandidātus.  
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Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Olafam Lakučam, Dacei 
Dimantei, Igo Japiņam un Normundam Noreiko par, NOLEMJ: 
3.1. Uzdot D. Dimantei 2016. gada 12. septembrī izsūtīt LRF biedriem vēstuli par LRF 
prezidenta vēlēšanām, tajā norādot, termiņu, 2016.gada 10. oktobri, līdz kuram LRF 
biedriem noteiktajā kārtībā ir jāizvirza LRF prezidenta kandidāts. Vēstulē informēt, ka 
izvirzītajam kandidātam rakstiski ir jāinformē LRF par savu piekrišanu kandidēt uz LRF 
prezidenta amatu.  LRF padomes  locekļu kandidātus prezidenta amata kandidāts var 
norādīt pēc paša vēlēšanās.  
3.2. Uzdot T. Marksam 2016. gada 12. septembrī LRF mājaslapā ievietot informāciju par 
kandidātu izvirzīšanu LRF prezidenta vēlēšanām.  
 
4. Finanšu ziņojums par 2016. gada sezonu – D.Dimante. 
D. Dimante iepazīstina ar sagatavoto LRF finanšu ziņojumu par 2016. gadu. D. Dimante 
aicina balsot par atlikušo Izglītības un zinātnes ministrijas piešķirto finanšu līdzekļu, par 
augsta sasniegumu sporta rezultātiem, pārcelšanu uz 2017. gadu, novirzot tos ārvalstu 
komandējumiem BMX izlasei.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Olafam Lakučam, Dacei 
Dimantei, Igo Japiņam un Normundam Noreiko par, NOLEMJ: 
Apstiprināt atlikušo Izglītības un zinātnes ministrijas piešķirto finanšu līdzekļu, par 
augsta sasniegumu sportu rezultātiem laika posmā no 2012. – 2016. gadam, pārcelšanu 
uz 2017. gadu, novirzot tos ārvalstu komandējumu segšanai Latvijas BMX izlasei.  
 
5. Ziņojums par grāmatas “Riteņbraukšana trīs gadsimtos” prezentāciju – 
D. Dimante. 
D. Dimante informē par grāmatas “Riteņbraukšana trīs gadsimtos” prezentāciju, kas 
notiks 2016. gada 26. oktobrī Latvijas Nacionālajā bibliotēkā. D. Dimante norāda, ka uz 
pasākumu tiks aicināti mediju pārstāvji, grāmatas tapšanas finansiālie atbalstītāji un 
sporta sabiedrības pārstāvji. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par grāmatas 
“Riteņbraukšana trīs gadsimtos” prezentācijas norises vietu un formātu.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Olafam Lakučam, Dacei 
Dimantei, Igo Japiņam un Normundam Noreiko par, NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai D. Dimantes ziņojumu.  
 
6. Par LRF 2016. gada sezonas godināšanas pasākumu – D. Dimante.  
D. Dimante informē, ka LRF 2016. gada sezonas godināšanas pasākums būtu jārīko līdz 
LRF pārvēlēšanas biedru kopsapulcei. D. Dimante aicina diskutēt par pasākuma norises 
datumu un laiku. D. Dimante ierosina pasākumu rīkot 2016.gada 26. oktobrī, pēc 
grāmatas “Riteņbraukšana trīs gadsimtos” prezentācijas. D. Dimante informē, ka šobrīd 
notiek pārrunas par pasākuma norises vietu.  
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Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Olafam Lakučam, Dacei 
Dimantei, Igo Japiņam un Normundam Noreiko par, NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF 2016. gada sezonas godināšanas pasākuma norises datumu – 
2016.gada 26. oktobri.  
 
7. Ziņojums par Latvijas Olimpiskās komitejas tikšanos ar sporta federācijām 
– E. Dupats. 
E. Dupats informē par Latvijas Olimpiskās komitejas (LOK) sēdi, kurā pulcējās LOK 
vadība un Olimpisko sporta veidu federāciju pārstāvji, kuru sportisti piedalījās 
Riodežaneiro Olimpiskajās spēlēs. Sēdē tika izskatīta Latvijas sportistu dalība 
Riodežaneiro Olimpiskajās spēlēs. E. Dupats informē, ka savā ziņojumā par Latvijas 
riteņbraukšanas veidu sportistu startu Olimpiskajās spēlēs, pozitīvi vērtējis šosejas 
riteņbraukšanas sportistu sniegumu, sasniedzot finišu smagajā trasē, bet Latvijas BMX 
sportistu sniegumu vērtēja kā vāju. Padomes locekļi diskutē par Latvijas riteņbraucēju 
startu Riodežaneiro Olimpiskajās spēlēs.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Olafam Lakučam, Dacei 
Dimantei, Igo Japiņam un Normundam Noreiko par, NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai E. Dupata ziņojumu.  
 
8. Ziņojums par Latvijas šosejas riteņbraucēju startu Riodežaneiro 
Olimpiskajās spēlēs – V. Smirnovs. 
V. Smirnovs informē par gatavošanos Riodežaneiro Olimpisko spēļu šosejas 
riteņbraukšanas sacensībām. Pauž viedokli, ka Olimpiskajās spēlēs Aleksejs Saramotins 
un Toms Skujiņš nostartēja cienīgi, tā brīža spēju robežās. V. Smirnovs pauž viedokli, ka 
A. Saramotins spēja veiksmīgi sagatavoties Olimpiskajām spēlēm, neskatoties uz 
veselības problēmām gatavošanās procesā. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par 
Latvijas šosejas riteņbraucēju sniegumu Riodežaneiro Olimpiskajās spēlēs. E. Dupats 
pauž viedokli, ka, lai gūtu augstākus rezultātus nākotnē, būtu jāpārskata LRF sadarbība 
ar Rīgas Riteņbraukšanas skolu, kas ir lielākais jauno riteņbraucēju centrs Latvijā.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Olafam Lakučam, Dacei 
Dimantei, Igo Japiņam un Normundam Noreiko par, NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai V. Smirnova ziņojumu.  
 
9. Ziņojums par Latvijas BMX sportistu startu Riodežaneiro Olimpiskajās 
spēlēs – I. Lakučs. 
I. Lakučs informē par BMX sportistu rezultātiem Riodežaneiro Olimpiskajās spēlēs. 
Vērtējot sportista sniegumu, I. Lakučs norāda, ka Māris Štrombergs bija fiziski un 
mentāli gatavs Olimpiskajās spēlēm cīnīties par uzvaru. I. Lakučs sniedz vērtējumu, ka 
M. Štrombergs nespēja sekmīgi tikt galā ar trases pirmās taisnes otro elementu. Atzinīgi 
vērtē M. Štrombergu par viņa gatavošanos Olimpiskajām spēlēm un attieksmi treniņu 
procesā visa cikla garumā. Norāda, ka Edžus Treimanis izvēlējās individuālāku pieeju 
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treniņu procesam, gatavojoties Olimpiskajām spēlēm, tomēr sagatavošanās nav 
izdevusies kā cerēts. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par Latvijas BMX braucēju 
uzrādītajiem rezultātiem Olimpiskajās spēlēs.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Olafam Lakučam, Dacei 
Dimantei, Igo Japiņam un Normundam Noreiko par, NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai I. Lakuča ziņojumu. 
 
10. Par Latvijas talantīgo BMX braucēju piedalīšanos UCI pasaules 
riteņbraukšanas centra testos – A. Ozols. 
A. Ozols informē, ka Starptautiskā Riteņbraukšanas savienība (UCI) ir devusi iespēju 
Latvijas talantīgajiem BMX braucējiem pieteikties sportistu testiem UCI pasaules 
riteņbraukšanas centrā. A. Ozols informē, ka no Latvijas BMX braucējiem interesi par 
iespēju piedalīties testos ir apliecinājuši – Mikus Strazdiņš un Vineta 
Pētersone. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par sportistu pieteikšanu testiem UCI 
pasaules riteņbraukšanas centrā un iespējamo finansiālo atbalstu no LRF puses. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Dacei Dimantei, Igo 
Japiņam un Normundam Noreiko par, Olafam Lakučam atturoties, NOLEMJ: 
Uzdot A. Ozolam pieteikt Miku Strazdiņu un Vinetu Pētersoni dalībai UCI pasaules 
riteņbraukšanas centra BMX testiem par saviem līdzekļiem.  
 
11. Par sportistu izmaiņām Augsta sasnieguma sportistu sagatavošanas 
centrā Valmierā – M. Puķītis. 
M. Puķītis informē, ka atbilstoši Augsta sasniegumu sportistu sagatavošanas centra 
nolikumam, tajā iekļaujami sportisti līdz 25 gadu vecumam. M. Puķītis informē, ka šim 
nolikuma punktam neatbilst Rihards Veide, kurš šajā gadā pārsniegs 25 gadu vecumu. 
M. Puķītis izsaka priekšlikumu balsot par Latvijas jaunatnes izlases dalībnieka Nika 
Rožukalna iekļaušanu Augsta sasnieguma sportistu sagatavošanas centrā Riharda 
Veides vietā.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Olafam Lakučam, Dacei 
Dimantei, Igo Japiņam un Normundam Noreiko par, NOLEMJ: 
Apstiprināt Nika Rožukalna iekļaušanu Augstas sasnieguma sportistu sagatavošanas 
centrā Riharda Veides vietā.  
 
Nākamā LRF padomes sēde tiks noteikta 2016. gada 19. oktobrī 

Igo Japiņš       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents      ____________________________ 
 
Edgars Dupats       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Vice Prezidents     ____________________________ 
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Olafs Lakučs      
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Vice Prezidents     ____________________________ 
 
Normunds Noreiko      
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Vice Prezidents     ____________________________ 
 
 
Dace Dimante      
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Ģenerālsekretāre     ____________________________ 
 
 
Protokolists Toms Markss    ____________________________ 
 

 

 

 
 


